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Komisji Skarbu Państwa (nr 96)
9 stycznia 2014 r.
Komisja Skarbu Państwa, obradująca pod przewodnictwem posła Tadeusza 
Aziewicza (PO), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– projekt planu pracy Komisji na okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2014 r. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Iwona Kubaszewska i Wiesław Kozioł 
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 

Przewodniczący poseł Tadeusz Aziewicz (PO):
Otwieram – pierwsze w dniu dzisiejszym – posiedzenie Komisji Skarbu Państwa. Ser-
decznie witam panie posłanki i panów posłów oraz innych uczestników naszego spotka-
nia. 
Porządek dzienny tego posiedzenia – następne rozpocznie się za pół godziny – zawiera 

jeden punkt. Jest to rozpatrzenie projektu planu pracy Komisji na okres od 1 stycznia 
do 30 czerwca 2014 r. Przedstawia przewodniczący Komisji. 
Czy są uwagi do porządku dziennego? Nie widzę zgłoszeń. 
Stwierdzam przyjęcie porządku dziennego. 
Szanowni państwo, mam nadzieję, że wszyscy otrzymali projekt planu pracy Komi-

sji, przygotowany przeze mnie w porozumieniu z członkami prezydium Komisji Skarbu 
Państwa. Staraliśmy się uwzględnić wnioski złożone wcześniej przez posłów na naszą 
prośbę. 
Wydaje mi się,  że plan  pracy  zawiera  dosyć  dokładną  inwentaryzację wszystkich 

obszarów i zagadnień, kluczowych z punktu widzenia celów, jakie stoją przed Komisją 
Skarbu Państwa. 
W materiale, który państwo otrzymali, prezydium wprowadza jedną zmianę. W pkt 

17 – dotyczącym posiedzenia w maju – w którym zaplanowaliśmy rozpatrzenie informa-
cji na temat aktualnej sytuacji oraz strategii rozwoju Banku Pocztowego SA, dodajemy 
ocenę sytuacji i strategii rozwoju Poczty Polskiej SA. Wydaje mi się, że te dwa zagadnie-
nia są merytorycznie bardzo bliskie. Najpierw Poczta, następnie Bank Pocztowy, który 
jest od niej zależny. To jedyna zmiana wprowadzona przez prezydium do przedłożonego 
materiału. 
Powtarzam: projekt planu zawiera obszary, którymi Komisja naturalnie powinna 

zajmować i zajmuje się, czyli Agencja Rozwoju Przemysłu i podmioty od niej zależne, 
kwestie przemysłu stoczniowego, PLL LOT, PKP, terminalu LNG. 
Szanowni państwo, w imieniu prezydium rekomenduję przyjęcie tego planu. 
Otwieram dyskusję. 
Czy są pytania, uwagi lub wnioski? Nie widzę zgłoszeń. 
Zatem pytam, czy  jest sprzeciw wobec przyjęcia propozycji przedstawionej przeze 

mnie w imieniu prezydium Komisji? Nie widzę zgłoszeń. 
Stwierdzam przyjęcie planu pracy Komisji Skarbu Państwa. 
Zapraszam państwa na godz. 14.30 na kolejne posiedzenie, zwołane w trybie art. 152 

ust. 2 regulaminu Sejmu na wniosek grupy posłów. 
Dziękuję. 


